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Onderwerp Ontwikkeling De Meeten ll

Betreft het een raadsvoorstel/raadsmedede ling

in de cyclus?
Betreft toelichtende vrogen von technische
oard.

Nee

Beleidsterrein Omgeving

Portefeuillehouder Theunis

Schriftelijke vraag

De gemeente Roosendaal heeft in zor5 aangegeven dat het bedrijventerrein De Meeten ll op
Majoppeveld-Zuid zelf zal worden vormgegeven. De Meeten ll was al in eigendom van de gemeente
Roosendaal. Die vervulde in het verleden een loketfunctie voor de uitgifte van grond op De Meeten
ll. Dat gebeurde in samenwerking met bouwgroep Moonen. Bij de overname van de
ontwikkelrechten van bouwgroep Moonen op dit terrein heeft de gemeente niets hoeven te
betalen. De grond was al in juridisch eigendom van de gemeente. Een financiële transactie is

daardoor niet nodig.

Er werd in zor5 door de gemeente aangegeven dat er geen sprake is van nieuwe plannen op het
bedrijvenpark.

Onlangs heeft u echter een nieuw ontwerpbestemmingsplan 'De Meeten z'gepubliceerd met als
doel om de belemmering van de 'harde verkeersbestemming' weg te nemen die grootschalige
bedrijvigheid kan doen toestaan.

Verder leidt het onderhavige bestemmingsplan tot een minder zware milieusituatie en worden de
hoogtebepa lingen aangepast.

Na contact met diverse omwonenden heeft de PvdA kennis kunnen nemen van de zorgen over
grootschalige bedrijvigheid, en met name dat dit bestemmingsplan regelt dat het plangebied, de
Meeten ll, gevuld gaat worden met één groot bedrijf i.p.v. de oorspronkelijke kleinschalige
bedrijvigheid.

Afgelopen maandag is door de gemeente een informatieavond over dit ontwerpbestemmingsplan
georganiseerd. Deze avond werd druk bezocht door vele omwonenden. De omwonenden kregen de
indruk dat de plannen al vaststaan en de gemeente geenszins openstaat voor alternatieven.



Dit brengt onze fractie tot de volgende vragen:

7". Waarom kiest u op dit moment voor een partiële herziening van het bestemmingsplan
Majoppeveld, terwijl in de loop van 2o!7 het gehele bestemmingsplan Majoppeveld zal

worden geactualiseerd?

2. Wat is de achterliggende reden om de 'harde verkeersbestemming' weg te nemen die

grootschalige bedrijvigheid kan doen toestaan?

3. ls er interesse van één grootschalig bedrijf om zich te vestigen op Meeten ll?

4. Hoe staat het met opties en interesse onder het huidige bestemmingsplan voor het
plangebied Meeten ll?

5. Staat u open voor alternatieven t.a.v. de invulling van de Meeten ll en wenst u hierover het
gesprek aan te gaan met betrokken inwoners (denk hierbij aan het toelaten van bedrijven
met bedrijfswoningen, een zonnepanelenpark naar het voorbeeld van Breda, etc...)?

Alvast dank voor uw antwoorden

MichaelYap, PvdA

Wij beantwoorden deze vragen als volgt:

1. We merken dat het aantrekken van de economie meer vraag naar bedrijventerreinen voor
grootschalige bedrijven genereert. Deze vraag heeft geleid tot een
bestemmingsplanwijziging voor De Meeten 2. Om die reden is vooruitlopend op een

integrale herziening van het bestemmingsplan Majoppeveld een partiële herziening
opgesteld voor het plandeel De Meeten 2.

2. Het wegnemen van de'harde verkeersbestemming'en de mogelijkheid om infrastructuur
aan te leggen binnen de bestemming Bedrijventerrein leidt tot meer flexibiliteit in de

uitgíftemogelijkheden. Het nastreven van meer flexibiliteit in planologische regelgeving past
in de hedendaagse filosofie van bestemmingsplannen en ook in het kader van de

toekomstige Omgevingswet.

3. Er is belangstelling getoond door diverse partijen. Overigens is ook in het huidige
bestemmingsplan Majoppeveld geen maximum maat voor de kavelgrootte vastgelegd

4. Binnen het huidige bestemmingsplan is er de afgelopen 10 jaar weinig belangstelling
geweest voor het plangebied De Meeten 2. Daarom is het gebied tot nu toe niet tot
ontwikkeling gekomen.



5. Het gebied De Meeten 2 is op basis van het huidige bestemmingsplan Majoppeveld
aangewezen als uitbreidingslocatie van het bedrijventerrein Majoppeveld. Daar wordt geen
verandering in aangebracht. Het toelaten van bedrijfswoningen op een (nieuw te
ontwikkelen) bedrijventerrein is geen optie, omdat dit zich niet verdraagt met provinciaal en
gemeentelijk bedrijventerreinenbeleid. Tijdens de informatiebijeenkomst is ook ingegaan op
het gebied 'De Boemerang', het gebied direct ten noorden van de retentiezone en ten
zuiden van de ontsluitingsweg Spectrum. Dit gebied valt buiten het plangebied van deze
bestemmingsplanwijziging, maar gaat wel onderdeel uitmaken van het nieuwe
bestemmingsplan Majoppeveld, dat momenteel in voorbereiding is. We bekijken de
mogelijkheden in hoeverre het groen in het retentiegebied versterkt kan worden. Tevens
onderzoeken we of een deel van 'De Boemerang' hierin opgenomen kan worden.

Hoogachtend,

Het college van burgemeester en wethouders,
Nam

Toine Theunis

Wethouder Ruimtelijke Ordening
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